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poprawkami przyjęto szereg ż nich, a następnie jednomyślnie cały re
gulamin en bloc, upoważniając jednocześnie Prezydium. NRA. do na
dania regulaminowi ostatecznego brzmienia.

Jak wiadomo, regulamin wymaga zatwierdzenia przez Ministra Spra
wiedliwości.

Ponieważ w wolnych wnioskach nikt głosu nie zabrał, Prezes: d r  
G o d l e w s k i  zamknął posiedzenie, wygłaszając następujące przemóc 
wienie:

W imieniu członków Prezydium NRA serdecznie dziękuję wszyst
kim członkom Naczelnej Rady Adwokackiej za współpracę w okresie 
minionych 3 lat. Jeżeli istnieją jakieś osiągnięcia, o których była tu. 
mowa, to są one rezultatem pracy wszystkich członków NRA, wspól
nym efektem 3-letniej działalności. Na pewno popełniliśmy szereg; 
nieprawidłowości, ale przyświecała nam wola działania w interesie ad
wokatury. Staraliśm y się pracę swą jak najściślej powiązać z treścią 
i intencją ustawy, z interesem społecznym. W niedługim czasie kole
dzy zbiorą się jako zgromadzenie dziekanów dla wyboru nowego Prezy
dium NRA. Życzę kolegom wybrania osób, które będą realizowały 
skuteczniej i lepiej coraz trudniejsze zadania, jakie stoją przed samo
rządem.

Zgromadzenie dziekanów

Dnia 17 czerwca 1967 r. odbyło się zgromadzenie dziekanów rad ad
wokackich w celu wyboru 9 członków Naczelnej Rady Adwokackiej..

Zgromadzenie otworzył o godz. 9.30 urzędujący Prezes Naczelnej Radjr 
adwokackiej adw. dr Stanisław G o d l e w s k i .

Na wniosek dziekana Stanisława Maciejewskiego powołano na prze
wodniczącego zgromadzenia jednogłośnie dziekana Rady Adwokackiej w  
Warszawie adw. Zygmunta Skoczka, po czym Prezes d r Godlewski, ży
cząc owocnych obrad, opuścił zebranie.

Obejmując przewodnictwo zgromadzenia, dziekan S k o c z e k  podzię
kował za wybór i zaproponował, by zaprosić do Prezydium zebrania 
dyr. M. Matwinową z Ministerstwa Sprawiedliwości i dziekana Z.. Al
brechta oraz powołać na sekretarza zgromadzenia dziekana M. Uzłow- 
skiego.

Propozycja ta została przyjęta.
Następnie dziekan Skoczek, powołując się na § 4 ust. 2 regulaminu! 

wyborów naczelnych organów adwokatury, udzielił głosu przewodniczą
cemu Komisji Porozumiewawczej Stronnictw Politycznych dziekanowi 
K. Buchale, który zgłosił następującą listę kandydatów na członków 
NRA:
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1. adw. Antoni B o r k o w y
2. adw. Zdzisław C z e s z e j k o
3. adw. Witold D ą b r o w s k i
4. adw. Tadeusz G i e r z y ń s k i
5. adw. Stanisław G o d l e w s k i
6. adw. Zdzisław K r z e m i ń s k i
7. adw. Henryk P a l u s z y ń s k i
8. adw. Władysław P o c i e j
9. adw. Tadeusz S a r n o w s k i

Przedstawiając powyższą listę dziekan Buchała podał charakterystykę 
'kandydatów, w szczególności ich działalność polityczną, społeczną i za
wodową i zaznaczył, że wszyscy wymienieni wyrazili zgodę na kandy
dowanie.

Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono, przewodniczący zarządził 
ta jne  głosowanie na zgłoszoną listę.

Po obliczeniu głosów przez Komisję Skrutacyjną przewodniczący tej 
'Komisji dziekan Chmielnikowski podał wyniki głosowania, na podstawie 
których przewodniczący zgromadzenia dziekan Skoczek stwierdził, że 
w s z y s c y  w y ż e j  w y m i e n i e n i  k a n d y d a c i  z o s t a l i  w y 
b r a n i  n a  c z ł o n k ó w  N a c z e l n e j  R a d y  A d w o k a c k i e j .

Wobec tego że jedyny punkt porządku dziennego zgromadzenia został 
•załatwiony, dziekan Skoczek zamknął posiedzenie, wyznaczając term in 
pierwszego posiedzenia plenarnego NRA na godz. 11 tegoż dnia 17 czer
w ca 1967 r.

Pierwsze plenarne posiedzenie nowo wybranej 
Naczelnej Rady Adwokackiej

Dnia 17 czerwca 1967 r. odbyło się pierwsze plenarne posiedzenie 
nowo wybranej Naczelnej Rady Adwokackiej. Wzięło w nim udział 24 
'członków NRA na ogólną liczbę 26.

Posiedzenie otworzył o godz. 11 przewodniczący odbytego tegoż dnia 
zgromadzenia dziekanów rad adwokackich adw. Zygmunt S k o c z e k .

Witając — w imieniu dziekanów — nowo wybranych 9 członków 
NRA, adw. S k o c z e k  zaznaczył, że z ich grona wyłonione będzie za 
chwilę Prezydium NRA. Ufamy — oświadczył dziekan Skoczek — że 
w działalności swej kierować się będziecie dobrem adwokatury. Życzymy 
Wam, byście poważne obowiązki, jakie przypadną Wam do wykonania 
w  doniosłej nadchodzącej kadencji NRA, mogli spełniać jak najlepiej.

Następnie zebrani przyjęli porządek dzienny obejmujący:
1. wybór członków Prezydium NRA
2. wybór członków Komisji Rewizyjnej NRA
3. wybór członków Wyższej Komisji Dyscyplinarnej
4. wolne wnioski.


